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Protokół nr 26/16 

z  posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

 w dniu 4 lipca 2016 roku 
 

Na ogólną liczbę 15 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 11, zgodnie 

z załączoną listą obecności 
 

W posiedzeniu nie uczestniczyli radni: 

1. Ewa Chludzińska 

2. Anna Godlewska 

3. Marianna Jóskowiak 

4. Zbigniew Prosiński 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i obradom przewodniczył Pan  

Tadeusz Zaremba - Przewodniczący Komisji.   

Komisja uwag nie zgłosiła i jednogłośnie  13 głosami za przyjęła następujący 

porządek dzienny posiedzenia: 

1. Analiza struktury i tendencji zmian wydatków budżetowych w zakresie administracji 

/druk nr 373/ 

2. Informacja Prezydenta o dokonanych przez niego Zarządzeniami zmianach w 

budżecie. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2016 /druk nr 407, 407A/  

b) w sprawie zmian w WPF Miasta Łomża na lata 2016 - 2030 /druk nr 406, 406A/ 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  udzielenia dotacji dla Szpitala 

Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Łomży /druk nr 408, 408A/ 

5. Przyjęcie treści wniosków do Prezydenta w zakresie informacji „Zasady tryb i 

procedury rozliczania dotacji udzielanych innym podmiotom na realizację zadań 

własnych miasta - Analiza i ocena efektywności”. 

6. Sprawy różne.  
 

Ad. 1   

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu zwrócił 

uwagę, że  radni materiały otrzymali, prosi więc o uwagi i zapytania. 

Radna Alicja Konopka poprosiła o poinformowanie, ile osób w Urzędzie jest 

zatrudnionych na staż.  

Tamara Małachowska – Sekretarz Miasta odpowiadając poinformowała, że na 

chwilę obecną zatrudnionych jest 9 osób w ramach stażu z Urzędu Pracy. Dodała, że  

w tych 9, 5 osób  jest zatrudnionych w Wydziale Zdrowia  do pomocy w realizacji 

Programu 500+, jedna osoba w wydziale Skarbu i Budżetu w Oddziale Podatków i jest 

to staż w całości finansowany przez Urząd Pracy i udało się wynegocjować z Urzędem 

Pracy, że jest to staż bez obowiązku dalszego zatrudnienia na okres 3 miesięcy.      
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 Więcej uwag nie zgłoszono, Komisja informację przyjęła. 

 

Ad. 2  

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu poprosił 

o przedstawienie zarządzenia w sprawie zmian w budżecie.  

Skarbnik Miasta przedstawiła, czego dotyczyły dokonane zmiany w budżecie 

dokonane przez Prezydenta Zarządzeniem (w załączeniu). 

 Uwag nie zgłoszono Komisja informację przyjęła. 
 

Ad. 3 a i b 

 

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu zwrócił 

uwagę, że  radni materiały otrzymali, prosi więc o uwagi i zapytania. Poprosił, aby 

wcześniej Skarbnik przybliżyła proponowane zmiany w związku z kilkoma 

autopoprawkami.  

Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta zabierając głos przedstawiła wnioski  

zawarte w drukach 406, 406A, 407, 407A. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 11   głosami 

za, przy braku głosów przeciwnych i  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2016. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 11  głosami 

za, przy braku głosów przeciwnych i  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w WPF Miasta Łomża na lata 2016 – 2030. 

 

Ad. 4 

 

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu zwrócił 

uwagę, że  radni materiały otrzymali, prosi więc o uwagi i zapytania. 

Radny Janusz Mieczkowski zabierając głos  zwrócił uwagę na  zapis w piśmie 

przewodnim, że podjęcie uchwały jest niezbędne  ze względu na potrzebę przekazania 

dotacji celowej,  poprosił więc o przybliżenie szczegółów. Dodał, że jest za 

dofinansowaniem tego zadania, ale przed głosowaniem chciałby wiedzieć dlaczego, 

jak to będzie wykorzystane, chciałby zobaczyć wniosek Dyrektora Szpitala.  

Radna Alicja Konopka zabierając głos w dyskusji zwróciła uwagę, że jeżeli 

chodzi o potrzebę, to jest ewidentna, dotyczy ratowania życia mieszkańców.   

Przewodniczący zwrócił się z prośbą o dostarczenie przed sesją wniosku 

dyrektora Szpitala.  

Skarbnik Miasta odpowiadając wyjaśniła, że w dniu 08.06.2016 r.  Dyrektor 

Szpitala Wojewódzkiego w Łomży zwrócił się do Prezydenta Miasta o zabezpieczenie 

kwoty 150 000 zł na sfinansowanie zakupu aparatu do  echokardiografii (USG serca) 

dla Oddziału Kardiologicznego z Pododdziałem Intensywnej Opieki Kardiologicznej. 

Obecnie użytkowany aparat jest z 1999 roku. Jego właściwości techniczne umożliwiają 

wykonywanie badan tylko na Oddziale Kardiologicznym, nowy sprzęt posiadający 
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funkcję transportową, umożliwi wykonywanie badań u pacjentów także na innych 

oddziałach.  

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 9  

głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 4 wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego 

im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Łomży. 
 

Ad. 5 

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu zwrócił 

uwagę, że  radni  otrzymali przygotowany przez niego, w oparciu o dyskusję na 

poprzednim posiedzeniu,  projekt sprawozdania z wnioskami, prosi więc o uwagi. 

Radny Witold Chludziński zabierając głos w dyskusji zwrócił uwagę, że 

przedłożony materiał nie jest podpisany, nie posiada opinii radcy prawnego. Nie jest 

pewien, czy Komisja powinna nim zajmować się.  

Przewodniczący odnosząc się do uwagi radnego Chludzińskiego zwrócił 

uwagę, że nie ma potrzeby, aby wnioski Komisji  opiniował radca prawny. Zauważył, 

że przedłożony materiał jest konsekwencją dyskusji na posiedzeniu na jednym z 

poprzednich posiedzeń, są to wnioski Komisji o kontrole wydatków, o zwrócenie uwagi, 

o proces równoważenia dotacji dla różnych podmiotów.  

Radny Witold Chludziński zgłosił formalny wniosek o przesunięcie  dyskusji i 

przyjęcia materiału na kolejne posiedzenie, aby radni mogli z materiałem zapoznać 

się.  

Radna Alicja Konopka zgłosiła wniosek przeciwny zwracając uwagę, że nie 

takie rzeczy radni przyjmowali „z marszu”, a na ten temat Komisja dyskutowała już 

wcześniej i są to wniosku komisji kierowane do Prezydenta.  

Przewodniczący zaproponował przyjęcie wniosku radnego i przełożenie 

przyjęcie tych wniosków na kolejne posiedzenie. 

Komisja w wyniku glosowania 7 glosami za, przy 1 przeciwnym i 2 

wstrzymujących wniosek przyjęła i tematem zajmie się na kolejnym posiedzeniu.   
 

Ad. 6 

 W sprawach różnych problemów nie zgłoszono.  

Na tym posiedzenie Komisji  zakończono. 

Przewodniczący   

 Komisji Finansów i Skarbu Miasta  
  

Tadeusz Zaremba 

Protokołowała: 

 

D. Śleszyńska 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 4 lipca 2016 r. 

 

 

 

w sprawie zmian w WPF Miasta Łomża na lata 2016 - 2030 /druk nr 406,  406/1, 406B/ 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian w 

WPF Miasta Łomża na lata 2016 - 2030 /druk nr 406, 406/1, 406B/ analizowała na 

posiedzeniu w dniu 4 lipca 2016 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień   oraz  analizie 

materiałów, w wyniku glosowania 11 głosami za, przy braku przeciwnych i  

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej  Miasta Łomża na lata 2016 – 2030. 

 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 4 lipca 2016 r. 

 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2016 /druk nr 407, 407/1, 407B/ 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian  

w budżecie miasta na rok 2016 /druk nr 407, 407/1, 407B/ analizowała na posiedzeniu 

w dniu  4 lipca 2016 r. i po wnikliwej dyskusji, w wyniku głosowania Komisja 11 głosami 

za, przy braku  przeciwnych  i   wstrzymujących  pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian  w budżecie na rok 2016.  

 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 4 lipca 2016 r. 

 

w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego w Łomży /druk nr 408, 408A/ 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie udzielenia 

dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Łomży 

/druk nr 408, 408A/ analizowała na posiedzeniu w dniu  4 lipca 2016 r. i po wnikliwej 

dyskusji w wyniku głosowania Komisja 11głosami za, przy braku  przeciwnych  i   

wstrzymujących  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Łomży. 

 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


